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Årsberetning 2018, Frem ‐31 

Klubben overordnet 

Sportslig utvikling 
I 2018 har vi hatt en gledelig utvikling av aktiviteten i klubben. Vi går inn i et nytt år med utsikter til å ha over 

100 spillere i fotballserien kommende sesong. Bandy har rekorddeltakelse både på serielagene og på SFO‐

bandy med nærmere 40 spillere. Begge deler er det høyeste antallet på flere år. 

For oss i styret er det motiverende å kunne bidra til at barn og unge i nærområdet får en mestringsarena hvor 

de opplever et inkluderende fellesskap, trygghet, likeverd og idrettsglede. Å ha et lokalt tilbud som dette, gjør 

at flere begynner med idrett. For mange vet vi at det blir en viktig del av oppveksten – for flere en 

mestringsarenaen de kan mangle på andre fronter. Målet vårt er «flest mulig, lengst mulig». 

I en tid hvor flere klubber skrur prisnivået for barneaktiviteter kraftig opp, jobber klubben for å bevare sitt 

lavkostnadstilbud. Det for at økonomi ikke skal være et hinder for å inkludere utøvere. For utøvere hvor også 

en lav inngangsbillett er et hinder, finner vi løsninger i kommunens støtteordninger.  

Det har utviklet seg en praksis i klubben om at lag mer eller mindre i sin helhet flyttes til naboklubber i siste 

halvdel av barneskolen. Erfaringene fra spillere på dette er blandede, og har etter vår erfaring medført et større 

frafall av spillere enn nødvendig. Vi i styret jobber derfor for å beholde tilbud og lag lengst mulig opp i alder. 

Erfaringsmessig er det en viktig trivselsfaktor å spille med gamle venner – for mange avgjørende for at de skal 

fortsette med idrett oppover i ungdomsårene. 

Styret jobber for å tilby et helårstilbud med fotball om sommeren og bandy om vinteren. Dette gir allsidighet, 

motiverende avveksling og variert opptrening av koordinasjon, spillforståelse, balanse og ulike muskelgrupper 

som kan være viktig for skadeforebygging. Vi ser med glede at fotball om sommeren/bandy om vinteren er en 

kultur som begynner å sette seg i flere av årskullene. 

Økonomi 
De siste tilskuddene til kunstgressinvesteringen kom inn i løpet av året. Sluttoppgjøret med Stabæk er utført. 

Fasit ble at hver av de to klubbene la inn rundt 330.000 kr i egenkapital. Dette løftet totalprosjektet på rundt 

4,5 mill. kr (detaljer i note 4 i regnskapet). Alle økonomiske forpliktelser i forbindelse med investeringen er nå 

betalt og oppgjort. Dette gjelder også økonomiske forpliktelser på drift og vedlikehold til og med 2018. 

Samarbeidet med Stabæk fungerer godt. 

I løpet av året har klubben investert i stadionur sammen med Stabæk. Vår del av dette er dekket av overskudd 

fra fjorårets Frem‐revy – en stor takk til teamet bak revyen og alle besøkende! Initiativer som dette gir 

vesentlige løft til klubbens både miljø og økonomi. 

Vi har også investert i istandsetting av en av garderobene i kjelleren til et nivå hvor den er operativ og det 

sanitæret anlegget fungerer. Dette for å ha et minimum av garderobefasiliteter å tilby, samt toalettilgang til 

alle besøkende til banen. Nivået på oppgraderingen er lagt til et minimum i og med at vi har en klubbhuskomite 

som utreder hva vi gjør med klubbhus på lengre sikt. En stor takk til dugnadsgjengen bak opprustning og 

forutgående storopprydning!  

Det har også vært noe oppgradering av kjøkken og samlingsrom i tillegg til at det er innredet utstyrsrom for 

lagene på det gamle kontoret. Garderoberommet med drakter og utstyr er ryddet. 

Klubben går ut av 2018 med et overskudd på kr. 102.589. Dette er foreslått overført til klubbens egenkapital. 

Egenkapitalen blir ved denne disponeringen drøyt 1,1 mill. kr. Dette er etter styrets syn et sunt utgangspunkt 

før videre investeringer i klubben. Ved disponering av denne egenkapitalen er det viktig å ha klart for seg hvor 

mye vi kan få ut av hver krone ved å benytte dem som egenkapital i kombinasjon med støttemidler. 

Kunstgressinvesteringen er et godt eksempel på det. Finansiering av prosjekter utelukkende med klubbens 

midler, er en svært dyr drift i forhold. I påvente av investeringer kan mål om økt finansiell avkastning på 

midlene vurderes – innenfor rammene av vedtektene. 
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Styret ser et stort potensiale for økte inntekter, for eksempel ved økt innsats mot tilskudd som utlyses, reklame 

langs banen synlig fra både vei og jernbane, dugnadssalg, arrangement av cuper og kiosksalg. For å intensivere 

innsatsen på dette, er vi opptatt av at dette er forankret blant medlemmene og at det er flere med ønske om å 

nedlegge innsats. Når en gjeng drar i gang, er styret gladelig med og bidrar og tilrettelegger. Generelt tror vi 

klubben er tjent med å bygge opp lagfølelsen i klubben på tvers av grupper og lag. Vår innstilling er derfor at 

inntekter fra aktiviteter som dette går inn i felleskassen og at vi fordeler ut derfra ‐ med en premiering for 

innsats. Dette er også en løsning som skaper mindre administrasjon enn gruppe‐/lagvise avregninger på hva 

som kommer inn.  

Administrativt 
For oversikt over medlemsmassen og enklere administrasjon har klubben i 2018 innført medlemsregister. 

Omtrent halvparten av forventet medlemsmasse er nå innmeldt der. Fra og med 2019 blir det et krav om å 

melde inn spillere i registeret for at de skal kunne delta på et lag. Rutiner for dette finnes på nettsiden vår. 

Klubbhuskomiteen vedtatt igangsatt på forrige årsmøte er i gang. Årsberetning fra dem følger under. 

Lysrutiner er forbedret for å unngå uforutsette hendelser med lyset på sene kvelder til sjenanse for naboer. 

Vi prøver med det som står i vår makt å unngå parkeringskaos sommerstid. Vi ber alle om i størst mulig grad 

sykle eller gå til trening for å minimere antall biler ved banen. Ved parkering ber vi om at parkeringsplasser 

oppe på skolen brukes for å unngå kaos i Nordraaks vei, se kart på nettsidene våre. 

For øvrig er regnskapsrutiner, fullmakter til å disponere midler, rutiner rundt politiattester til trenere forbedret 

i henhold til kravene i vedtektene. Målet med arbeidet er å få systemer som fungerer etter hva som kreves og 

trengs med minst mulig administrasjon. Videre at skifte av personer i ulike roller i klubben skal gå enklest mulig 

i framtiden. 

Fotball 
I 2018‐sesongen har Fem‐31 hatt inntil ni lag i seks årsklasser i seriespillet (Oslo Fotballkrets). Det er tre færre 

enn i 2017. G 2006 valgte ikke å melde seg på serien. Tre lag (2011‐kullet) deltok heller ikke i seriespill, men 

stilte i flere cuper. 

Utover dette har vi fra skolestart i høst fått en stor gruppe seksåringer – ca. 20 spillere – med et flertall jenter. 

Dette kullet (2012) skal inneværende sesong være med på et prøveprosjekt i OBOS‐ligaen, og stiller med ett 

jentelag og ett guttelag. Samlet sett går vi derfor inn i det nye fotballåret med mer enn 100 aktive Frem‐

spillere.  

Den store interessen blant de aller yngste, og den vedvarende interessen i foregående kull tyder på at det gror 

godt og stadig bedre i Frem‐31, samt at fotballtilbudet fremstår attraktivt, klubbens størrelse og begrensede 

ressurser til tross. Samtidig har vi opplevd noen tilbakeslag med lag som går i oppløsning, av ulike grunner, som 

gjør at vi i fotballavd. i samarbeid med klubbens styre må se hva som kan gjøres for å motvirke dette. «Flest 

mulig, lengst mulig» bør være en uttalt ambisjon også for Frem‐31. 

I tillegg til seriespillet har alle lag vært med på en eller flere cuper. Fra flere hold, spillerne ikke minst, har det 

fremkommet ønske om enda mer cupdeltakelse. Cupspill oppleves som en sosialt forsterkende og lagbyggende 

aktivitet. I forslaget til budsjett vil vi også i år øke posten for cupavgift, slik at flere lag skal få anledning til å 

være med på flere cuparrangementer. 

Mange opplever en tilhørighet til Frem‐31. Det er en gjensidig lojalitet som utvises hver eneste uke, året rundt, 

også av foreldre, foresatte og andre familiemedlemmer som stiller opp som trenere, oppmenn, dommere, 

sjåfører og heiagjeng for barna våre og klasselagene. 

Det skal likevel ikke stikkes under stol at den økte aktiviteten, gjenspeilt i ambisjoner og faktiske resultater, 

også medfører noen utfordringer – både hos spillere og foreldre. Frem‐31 er en breddeklubb som legger stor 

vekt på sosialt, inkluderende fellesskap og å gi spillere på alle ferdighetsnivå et relevant tilbud. Samtidig er 

klubben heldig som har en rekke spillere med mer utviklede ferdigheter og et uttrykt ønske om å spille mest 

mulig fotball på optimalt nivå. Så langt det er mulig ønsker Frem‐31 å legge til rette for at også disse 
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viderekomne spillerne skal ha muligheter til å videreutvikle seg, og samtidig kunne stille til dyst sammen med 

kompisene fra skolen og med Frem‐logoen på brystet.  

I 2018‐sesongen har to Frem‐spillere, etter nærmere avtale, hospitert i ekstern klubb. Dette innebærer at 

spillerne kan delta på treninger og i cup‐spill for annen klubb, forutsatt at Frem‐31 ikke stiller med lag i samme 

årskull på samme cup. Spillerne kan ikke skulke trening i Frem‐31 til fordel for trening i annen klubb, eller delta 

i kamper i seriespillet for annen klubb.   

Frem‐31 har i løpet av de siste år utviklet individuelle hospiteringsordninger med Bærum SK, Snarøya 

Sportsklubb og Stabæk for unge spillere som ønsker å prøve ut «noe mer». Dette etter omforent ønske fra 

nevnte klubber (samt Høvik) som alle har gjensidig interesse av at kretser med klasselag (som Lysaker 

skole/Frem‐31) opprettholder disse av så vel sportslige som sosiale grunner, og at formelle overganger finner 

sted på senere tidspunkt. Vår hospiteringsordning er også i tråd med henstillinger fra Norges Fotballforbund 

om at lokal forankring er en forutsetning for breddefotball, slik at flest mulig barn og unge kan få anledning til å 

spille på et organisert lag.  

Kunstgressbanen er flittig i bruk vår, sommer og høst, og samarbeidet med Stabæk fungerer tilfredsstillende, 

selv om vi ideelt sett gjerne skulle hatt flere tilgjengelige treningstimer på ettermiddag / tidlig kveld.     

Vintersesongen har vi tilbrakt innendørs, i store og lille gymsal på Lysaker skole. En gledelig bonus var at vi i 

desember og januar – takket være Christer Mitchell – fikk trene innendørs i Telenor Arena. I perioden mellom 

kvinnenes cupfinale og årets Telenor Arena‐cup ble kunstgresset liggende, og praktisk talt alle Frem‐lag flyttet 

inn noen uker på Fornebu. Kontrasten til gymsalen på Lysaker kunne ikke vært større (!)    

I 2017 ble vi avspist med færre timer sammenlignet med foregående år i begge gymsalene, noe som bød på en 

ekstra utfordring siden vi samtidig var flere aktive lag/spillere å fordele denne tiden på. Etter samtaler med 

skoleledelsen fikk vi tilsagn om å få tilbake de timene vi ble fratatt. Skolen lovte også å se på mulighetene for at 

vi i 2018 kunne få en kveld i store sal i tillegg. Det gjorde vi dessverre ikke, når alt kom til alt, men vi fikk flere 

timer hvor vi hadde både store og lille sal samtidig. 

Oppholdet i Telenor Arena ga mersmak, og vi vil forut for neste innesesong vurdere relevante alternativer til 

bedre innendørs treningsfasiliteter. Dette er både et praktisk (logistisk) spørsmål og et økonomisk. 

Overskuddet for 2018 i fotballavdelingen skyldes lavere kostnader knyttet til innkjøp av nytt utstyr. (Mer 

gjenbruk, men også fordi vi har fått sponset nye, komplette draktsett fra Elkjøp og COOP.) I tillegg har oppmenn 

og trenere vært flinke til å hente inn anbud/spons ved komplettering av drakter og treningsutstyr.  

Etterslepet på utstyrssiden er dels hentet inn. Likevel må vi investere en god del både i nye drakter og rent 

forbruksmateriell i 2019. Så er det et tankekors at overskuddet strengt tatt skulle vært enda høyere. Fortsatt 

var det mange som glemte å betale kontingent og treningsavgift. Men nytt medlemsregister og nye 

innbetalingsrutiner vil formodentlig forbedre dette i 2019. 

En stor takk til alle trenere, oppmenn og støtteapparat for øvrig. Denne innsatsen er uvurderlig. 

Bandy 

Samarbeid med SFO 
Vi har gjennom året hatt et bra samarbeid med SFO og har sammen med Norges Bandyforbund tilbudt en 

runde med innebandykurs på SFO. 

Skøyte‐ og Bandy Akademiet 
Som i fjor har vi på høsten 2018 avholdt et skøyte‐ og bandytilbud til 2‐4 klasse på Stabekkbanen. I høst var det 

rekordstor påmelding med 38 barn. Noe som har bidratt i rekruteringen til 2011‐bandylaget. Ut fra 

tilbakemeldingene har både barna og foreldrene vært strålende fornøyde. Flott opplegg med profesjonelle 

håndtering. Vi har hatt et fint samarbeid med Stabekk Bandy som har stilt opp med hjelpetrenere, men at 

tilbudet har blitt en så stor suksess er i stor grad takket være massiv dugnadsinnsats fra Pontus, Per Øyvind, 

Joachim og Christian.  
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2011/12‐lagene 
Vi har hatt noen utfordringer i starten av sesongen med å få nok spillere. Det har vært jobbet iherdig for å øke 

antallet aktive spillere på 2011 kullet og vi har nå lyktes med det. Pr i dag har vi 11 stykker fra 2011‐kullet som 

jevnlig er med på treninger. Hva gjelder 2012‐kullet er det dessverre litt få spillere. Pr i dag har vi 3‐4 stykker 

som sporadisk er med på treninger.  

Vi begynte med treninger i oktober på Stabekkbanen på lørdager og har flyttet til mandager på Frem‐banen så 

fort det var is der. Det har ikke vært interesse for å ha treninger også på lørdager i foreldregruppa og vi har 

derfor kun den ene treninger pr uke.  

Lagene har ikke vært med på seriespill i år da dette ikke tilbys dette årskullet. Lagene har vært med på en cup 

(Stabekk knøttecup) og planlegger ytterligere en cup (Ready knøttecup) i starten av mars. I Stabekk knøttecup 

stilte guppen med 9 barn og vant 3 av 3 kamper.  

Det har ikke blitt avholdt dugnader eller andre sosiale sammenkomster da fokuset i år har vært primært på å få 

med flest mulig barn på laget.  

Målsettingen for neste sesong er å ha et lag som kan stille i seriespill pluss deltagelse i 1‐2 cuper. Slik 

situasjonen er nå, anses det som realistisk men det må jobbes kontinuerlig med foreldregruppa for å 

opprettholde interessen.  

2010‐laget 
Faktainfo: 

Antall barn som deltar fast: 15 + to gjestespillere fra Jar Ishockey 

Gjennomførte treningskamper: 2(Mot Sagene og Frem‐31 2009) 

Gjennomførte cup’er: 5 (Kosa, Skiold, Vassenga, ØHIL og Snarøya) 

Vi har stilt to lag i serien og gjennomført samtlige kamper 

Mange av spillerne startet opp med SFO bandy i Jar Ishall fast hver fredag fra skolestart i august frem til 

oktober og deretter ved bandyakademi hver onsdag på Stabekkbanen. 

I påvente av is trente vi i høst på Snarøya, Stabekk og Hauger. Etter islegging har vi trent fast to ganger i uken 

på Frembanen. 

Spillerne har utviklet seg godt igjennom sesongen og har levert gode resultater i cuper og serien. (Kun to tap og 

en uavgjort kamp, resten seiere) Rekrutteringen på Lysaker skole har vært god, og vi har vært i stand til å stille 

to lag samtidig til seriekamper. 

Av sosiale aktiviteter har vi hatt to samlinger på Max burger etter cup’er og har avholdt juleavslutning på 

Fremhuset med pizza. 

Tusen takk til sponsorer, sprøytegruppa og ivrige foreldre som drar lasset i sammen på treninger, cup’er og som 

hjelpere på bandyakademiet. 

2009‐laget 
Laget begynte sesongen 18/19 litt senere enn tidligere år. Dette av to grunner, fotballen hadde et høyt 

aktivitetsnivå og istid i haller er veldig dyrt. 

Sesongen startet dermed med KOSA cup. Dette er en tradisjonsrik cup som markerer starten på 

bandysesongen. Laget har en stabil stamme på 10 spillere. I tillegg har 4 nye spillere startet etter jul. Det er 

gledelig og vi håper at de fortsetter også til neste år. 

Gruppen er begeistret for bandy og gjør en fantastisk innsats på trening og i kamp. Mye av fokus i år har vært 

pasninger og lagånd. Laget har utviklet seg mye og spiller jevnt med de fleste. Trenerteamet består at Frode og 

Christian med mange flotte foreldre som leverer, henter og heier på sidelinjen. 

Old Boys 
Trådde forsiktig i gang første uka i Jan.‐2018 for å spill, med inndeling i to lag hver gang. 



Det ble gjort fors0k pa a dra i gang seriespill i 2018, men det lykkes ikke a oppna en kjernestall pa 20 spillere i 

mai maned da dette var oppe. 

Varsesongen ble en meget godt utnyttet da isen pa Frembanen hold seg godt, og siste spill/trening gikk den 15 

mars. Ny sesong startet i midten av desember. 

Oppm0te har variert fra 4 til 14 pa det meste, dog er potensialet mye st(l)rre for et jevnere antall oppm0tte. 

Nicolai Gedde 

Styreleder 

Styremedlem 

Stabekk, 14. februar 2019 

AmeUL,~ikB~ 
Nestleder 
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Jo R0nnevig 

Styremedlem 

Styremedlem 



Årsregnskap 2018



Resultatregnskap
Note 2018 2017

1
Driftsinntekter
17. mail-bod og Frem-skjerf 21 340       
Sponsorinntekt, avgiftsfri 14 000        
Kiosksalg 4 883         9 875          
Spesielle offentlige tilskudd 2 142 879     132 339     
Leieinntekt bane og klubbhus 15 500       73 547        
Andre driftsrelaterte inntekter 3 70 000       55 738        
Medlemskontingenter 68 100       88 343        
Treningsavgifter 168 150     143 360     
Sum driftsinntekter 490 852     517 202     

Driftskostnader
Innkjøp kioskvarer og skjerf -11 367      -                  
Losji vaktmester -24 128      -24 130      
Motkonto for gruppe 52 24 128       24 130        
Arbeidsgiveravgift -3 402        -4 639         
Avskrivninger kunstgress -56 754      -122 898    
Renovasjon, vann, avløp mv. -64 828      -49 445      
Lys, varme 53 365       -58 698      
Annen leiekostnad -24 920      -16 900      
Stadionur -14 690      -                  
Korr. kommunalt tilskudd kunstgress 2017 -15 045      -                  
Idrettsutstyr -12 649      -28 832      
Annet driftsmateriel -11 007      -1 536         
Reparasjon og vedlikehold bygninger -24 971      -3 898         
Etterslep komm. driftsbidrag 2017 til Stabæk -32 135      -                  
Revisjons og regnskapshonorarer -23 851      -14 576      
Dommerhonorarer -1 050        -                  
Regnskapssystem -3 454        -1 313         
Telefon -                 -2 812         
Porto -                 -1 100         
Transport bandyakademiet -25 260      -                  
Øreavrunding -0               -                  
Påmelding serier, turneringer etc -86 681      -68 827      
Forsikringspremier -13 456      -12 970      
Bank og kortgebyrer -3 286        -3 330         
Annen kostnad -1 567        -2 755         
Sum driftskostnader -377 007    -394 529    

Driftsresultat 113 845     122 673     

Finansielle poster
Renteinntekter 538            1 087          
Rentekostnader -11 794      -50 999      
Sum finansielle poster -11 256      -49 912      

Årsresultat 102 589     72 761        

Overføringer
Overføringer annen egenkapital -102 589    -72 761      



Balanse
Note 2018 2017

EIENDELER

Anleggsmidler
Kunstgressbane 2,4 1                1 106 077    

Omløpsmidler
Kundefordringer 12 500       -                   
Ikke reskontroførte kundefordringer -                 4 387           
Andre kortsiktige fordringer 3 200         -                   
Andre forskuddbetalte kostnader 13 961       13 456         
Kontanter 13 449       13 726         
1627.32.09003 HOVEDSTYRET 963 543     330 211       
1627.31.24342 FOTBALL 113 603     93 659         
1602.56.23723 BANDY 42 997       46 871         
1201.16.42150 HÅNDBALL 11 154       11 143         
1503.75.45748 FREM GUTTER 2005 135            -                   
1503.82.76368 FOTBALL GUTTER 2006 - TRENERLØ 693            -                   
1503.76.09126 HUSSTYRET 40 499       42 681         
1201.16.42169 FOND 15 709       15 627         
Sum omløpsmidler 1 231 444  571 761       

SUM EIENDELER 1 231 445  1 677 838    



Balanse 
Note 2018 2017 

EGENKAPITAL OG GJELD 

Egenkapital 
Egenkapital (innskutt og opptjent) 
Annen egenkapital 5 -1 131 152 -803 781 
Udisponert resultat 
Sum egenkapital -1131152 -803 781 

Gjeld 
Avsetning forpliktelser 
Andre avsetninger for forpliktelser 5 -155 000 

Langsiktig gjeld 
1213.17.96593 DNB 6 -636 737 

Kortsiktig gjeld 
Leverand0rgjeld -14 233 
lkke reskontrof0rt leverand0rgjeld -4 925 
Skyldig arbeidsgiveravgift -3 402 -4 639 
Annen pal0pt kostnad 7 -56 651 -2 974 
Annen kortsiktig gjeld 5,7 -26 008 -69 782 
Sum kortsiktig gjeld -100 293 -82 320 

Sum gjeld -100 293 -874 057 

SUM EGENKAPITAL OG GJELD -1 231 445 -1 677 838 

Stabekk, 14. februar, 2019 

JJ~ &RJ.r- ,,,d., 
Nicolai Gedde ~1, 

Styreleder Nestleder 



Noter

Note 1 Regnskapsprinsipper
Årsregnskapet er satt opp i samsvar med Regnskaps- og revisjonsbestemmelsene for små 
organisasjonsledd tilknyttet NIF.

Hovedregel for vurdering og klassifisering av eiendeler og gjeld

Inntektsføringsprinsipper
Driftsinntekter og offentlige tilskudd inntektsføres når de er opptjent.

Periodiseringsregler
Utgifter kostnadsføres i samme periode som tilhørende inntekt

Note 2 Offentlige tilskudd

Kunstgressprosjektet (anleggsmiddel), se også note 4
Regnskapsposten består av: 2018
Tilskudd fra Bærum kommune 300 000
Mva-refusjon 832 126
Sum 1 132 126

Driftsinntekt
Regnskapsposten består av: 2018
Tilskudd fra Bærum kommune 19 888
Lokale aktivitetsmidler 32 604
Grasrotandel fra tipping 66 355
Mva-refusjon 14 032
Bærum Idrettsråd, klubbhus 10 000
Sum 142 879

Note 3 Andre tilskudd

Regnskapsposten består av: 2018
Frem-revyen 40 000
FAU 30 000
Sum 70 000

Regnskapet er ført etter regnskapsprinsippet. Dette innebærer at inntekter er registrert i den periode
de er inntjent og utgifter er registrert i den periode de er påløpt.

Eiendeler bestemt til varig eie eller bruk, er klassifisert som anleggsmidler. Andre eiendeler er 
klassifisert som omløpsmidler. Fordringer som skal tilbakebetales innen et år er klassifisert som 
omløpsmidler. Ved klassfisering av kortsiktig og langsiktig gjeld er tilvsvarende kriterier lagt til grunn.

Annen langsiktig gjeld og kortsiktig gjeld er vurdert til pålydende beløp.



Note 4 Varige driftsmidler
Balanseposten består av: Kunstgress
Anskaffelseskost 01.01 4 350 473
Tilgang 0
Avgang 0
Tap avgang driftsmiddel 0
Anskaffelseskost 31.12 4 350 473

Finansiert av Stabæk 328 695
Finansiert av Bærum kommune 1 315 000
Finansiert fra spillemidler 1 695 000
Mva-refusjon 832 126
Akk. avskrivninger pr 31.12 179 652
Bokført verdi pr 31.12 1

Årets avskrivninger 56 754

Note 5 Egenkapital Bundet Annen Sum

egenkapital egenkapital egenkapital
Egenkapital pr 01.01 0 803 781 803 781

Årets endring i egenkapital:
Foreldede gjeldsavsetninger i 2017-regnskap 224 782 224 782
Årets resultat til annen egenkapital 102 589 102 589
Egenkapital pr. 31.12 0 1 131 152 1 131 152

Note 6 Lån
Bokført gjeld: 2018 2017
Mellomfinansiering i påvente av tilskudd kunstgress 0 636 737

Note 7 Annen kortsiktig gjeld

Regnskapsposten består av: 2018 2017

Påløpte rentekostnader 0 2 974

Overforbruk vann pga vannlekkasjer stoppet apr 18 56 651 0

Uspesifisert gjeld fra før 2017 0 69 782
Gjeld, Stabæk i forbindelse med sluttoppgjør kunstgress 26 008 0
Sum 82 658 72 756

Note 8 Antall medlemmer
Klubben har pr i dag ikke fullstendig oversikt over antall medlemmer. En medlemsdatabase ble innført i 
september 2018 for å rette på dette. Mange medlemmer har imidlertid ikke registrert seg der ennå. Pr 
januar 2019 er 71 medlemmer registrert. For 2019 vil det bli krav om registrering for å betale 
medlemsavgift, og derfor vil registeret kompletteres i løpet av 2019. Det antas at rundt 150 medlemmer 
er det reelle antallet.



Resultatregnskap, Bandy
Note 2018 2017

Driftsinntekter
Sponsorinntekt -                 14 000        
Kiosksalg 4 883         -                  
Treningsavgifter 77 450       39 950        
Sum driftsinntekter 82 333       53 950        

Driftskostnader
Annen leiekostnad -24 920      -16 900      
Idrettsutstyr -10 680      -18 275      
Annet driftsmateriel -4 714        -                  
Dommerhonorarer -1 050        -                  
Transport bandyakademiet -24 170      -                  
Påmelding serier, turneringer etc -22 500      -9 650         
Annen kostnad -                 -126            
Sum driftskostnader -88 034      -44 951      

Driftsresultat -5 701        8 999          

Finansielle poster
Renteinntekter 20              39               
Sum finansielle poster 20              39               

Årsresultat -5 681        9 038          



Resultatregnskap, Fotball
Note 2018 2017

Driftsinntekter
Treningsavgifter 90 700       99 700        
Sum driftsinntekter 90 700       99 700        

Driftskostnader
Idrettsutstyr -1 969        -10 557      
Annet driftsmateriel -1 310        -492            
Påmelding serier, turneringer etc -64 181      -54 727      
Bank og kortgebyrer -                 -2 254         
Annen kostnad 5 466         -513            
Sum driftskostnader -61 994      -68 543      

Driftsresultat 28 706       31 157        

Finansielle poster
Renteinntekter 50              71               
Sum finansielle poster 50              71               

Årsresultat 28 756       31 228        






